
MENIGHEDSRÅDSMØDE, VEJLBY MENIGHEDSRÅD  
tirsdag den 25. marts 2025 

 
Til stede: 
Jette Andersen, Else Holt, Ane Bonderup, Connie Hjortshøj, Eva Ryberg, Jytte Thorsted,  
Henrik Klindt-Jensen, Tom Søndergaard, Teddy Steen Juhl, Mari-Ann Skræm Kristensen,  
Lene Charlotte Seerup, Niels Sander Wienke, Charlotte Rønhoff 

Afbud fra:  
Connie Hjortshøj, Lotte Seerup, Else-Marie Jepsen 

Desuden deltog: 
Claus Borch og Tine Kau Andersen (ref.) 

 
Dagsorden med referat: 

Sager til beslutning 

1. Årsregnskab 2024 
Vejlby Menighedsråd godkendte regnskabet mrk. Vejlby Menighedsråd,  
cvr-nummer 36621915, Regnskab 2024, afleveret den 12-03-2025 11:37 

2. Grøn Kirke – Nedsættelse af udvalg 
Det besluttes at Eva, Tom og Teddy vælges til udvalget. Eva er formand. 

3. Nyt Kirkeblad 
Det vedtages at trykningen fortsætter hos Werks Grafiske Hus. 
Opsætningen varetages af grafiker Lisbeth Juncker Groth 
Ved drøftelse af udgivelsesfrekvens, skal bemærkes at Niels er fortaler for fire årlige 
udgivelser. Flertallet beslutter følgende: Som forsøg vil bladet fra december 2025 
udkomme 3 gange årligt, december, marts og juni. Forsøget evalueres ved 
menighedsrådsmødet i november 2027.   

Sager til drøftelse 

4. Kirkens liv og vækst 
Oplæg ved Else. 
Med udgangspunkt i inspirationsmaterialet fra Folkekirken i Aarhus, sættes et 
diakonalt tema på dagsordenen ved hvert menighedsrådsmøde. 
FU beslutter tema til næste møde. 
 

 



Sager til orientering 

5. Nyt fra præsterne 
Niels fortalte om bæredygtighedsdag på Risskov Gymnasium for nylig, hvor præsterne 
+ nogle strikkedamer fra Vejlby Sogn, medvirkede i forskellige workshops. 
Næste år skal præsterne igen have konfirmander. Det bliver i Risskov. 

6. Nyt fra kontaktpersonen 
Ane orienterede. 

7. Nyt fra udvalgene 
Henrik fortalte om vellykket kirkefrokost med godt besøgt foredrag.  
Niels orienterede:  Der planlægges grundlovsfest, 
Ungeudvalget, som har planlagt et arrangement 9. april. 
Tumlingesalmesang kommer igen til Vejlby fra efteråret 2025 (samarbejde med 
Ellevang Sogn) 
Der er ønske fra aktivitetsudvalget om opgradering af vores køkken, så der må laves 
mad i det. FU-udvalget drøfter dette ved kommende møde i april. 
Charlotte: Der er klar til påskeløb på kirkegården. Der udsendes invitationer til 
børnehaver i området. Stor ros til kirketjenerne for deres engagement. 
Henrik: Ros til morgensangsarrangementerne 
Ane: Udflugt 22. august for menighedsrådsmedlemmer og medarbejdere. 
Højskoleforening: Cafeaften med underholdning ved lokale bands onsdag den  
26. marts i sognegården 
 

8. Nyt fra medarbejderne 
Claus fortalte om sidste ”etape” af introduktion for nye menighedsrådsmedlemmer og 
ansatte i kirken i dag. 
Derudover orienterede han om den netop overståede årlige stemning af orglet. 
Rengøring af orglet skal indtænke i de kommende budgetter. 

9. eventuelt 
Skal menighedsrådsmøder afholdes klokken 17:00? 
Forretningsudvalget tager dette på møde i april. 
AGF´s nye spilleplan udsendes sammen med referatet. 

10. Næste menighedsrådsmøde: tirsdag den 29. april 
 
 
                                                               
                                                             Referatet er godkendt af de tilstedeværende menighedsrådsmedlemmer 


